
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

       Θεσσαλονίκη, 18/2/2025 
 
Του:  Κουπελόγλου Συμεών, Βουλευτή Α' Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
   
ΘΕΜΑ: «Αίτημα συμπερίληψης των καταστηματαρχών πώλησης 

ζωοτροφών, όσων η έδρα βρίσκεται εντός της ζώνης των 10 χλμ., 
στους δικαιούχους αποζημίωσης απώλειας ζωοτροφών, λόγω της 
απαγόρευσης πώλησης σε περίπτωση κρούσματος πανώλης» 

 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με καταστηματάρχες, οι οποίοι δραστηριοποιούνται στον τομέα της 
πώλησης ζωοτροφών, λόγω των ληφθέντων μέτρων περιορισμού εξάπλωσης της 
πανώλης από το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, μεταξύ των οποίων 
και η επιβληθείσα απαγόρευση πώλησης, σε περίπτωση κρούσματος πανώλης στην 
περιοχή, στους καταστηματάρχες των οποίων το κατάστημα βρίσκεται εντός της 
ακτίνας των 10 χιλιομέτρων, τους έχει φέρει σε δεινή θέση, καθώς τεράστιες 
ποσότητες ζωοτροφών έμειναν απούλητες. Λόγω αυτού του υποχρεωτικού 
περιοριστικού μέτρου, αιτούνται αποζημίωσης και την ένταξη και των επιχειρήσεων 
εμπορίας ζωοτροφών, για όσους εμπόρους ζωοτροφών (συνήθως σιταριού, 
καλαμποκιού και μηδικής) η έδρα τους βρίσκεται σε πληγείσες περιοχές και εντός της 
ζώνης των 10 χλμ. - αναλογικά πάντα και με την προηγηθείσα αντίστοιχη 
αποζημίωση για απολεσθείσες αποθηκευμένες ζωοτροφές που δόθηκε στους 
κτηνοτρόφους. 
Τονίζουν ότι η απαγόρευση πωλήσεων εκτός Νομού υπήρξε σημαντικό πλήγμα, 
καθώς είχε ως αποτέλεσμα να υποστούν μεγάλη οικονομική ζημία από τα αδιάθετα 
προαναφερθέντα προϊόντα, επέφερε σημαντικότατη μείωση τζίρου και δημιουργεί ως 
επακόλουθο σοβαρή πιθανότητα μη επιβίωσης των εν λόγω επιχειρήσεων. Αιτούνται 
να διευρυνθεί ο κύκλος των δικαιούχων αποζημίωσης της απώλειας ζωοτροφών, 
ούτως ώστε να συμπεριληφθούν και οι καταστηματάρχες ζωοτροφών στους 
δικαιούχους αποζημίωσης, καθότι και αυτοί πλήττονται από τις υγειονομικές 
απαγορεύσεις λόγω των κρουσμάτων πανώλης, προκειμένου να μπορέσουν να 
καλυφθούν οι απώλειές τους και αναμένουν τη στήριξη της Πολιτείας. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3475

Ημερομ. Κατάθεσης:

18/2/2025



Προτίθεσθε να προβείτε σε αποζημιώσεις των εν λόγω καταστηματαρχών, ώστε να 
ξεπεράσουν τον σημαντικότατο οικονομικό αντίκτυπο του προαναφερθέντος μέτρου 
κατά της εξάπλωσης της πανώλης που υποχρεωτικά επιβλήθηκε από την Πολιτεία 
στις επιχειρήσεις τους; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΚΟΥΠΕΛΟΓΛΟΥ ΣΥΜΕΩΝ 




